
Konu : Mersin Akkuyu'da yapılmak istenen Nükleer Santralde yaşanan 

ve yaşanacak olan sorunlara ilişkin Akkuyu neden yapılmamalı hakkında yapılan 

konuşma. 

Dönem : 27  

Yasama Yılı : 2 

Tarih : 14.05.2019  

Birleşim : 77 

Konuşmacı : ALPAY ANTMEN  

 

Konuşma : 

 

 Teşekkür ederim Sayın Başkan. 

 Mersin Akkuyu'da yapılmak istenen nükleer santralin reaktörünün oturacağı 

yerin temeli kazılırken temel çatladı. Bu temel kırılıp düzeltilip tekrar temel atıldıktan 

sonra yine çatladı. Yani doğa bizi uyarıyor "Nükleer santrali yaparsanız daha sonra 

büyük bir kazaya yol açabilirsiniz." diyor. Uzmanlar bölgenin deniz ve yer altı suları 

etkisinde olduğunu ve zeminin uygun olmadığını defalarca söyledi. Doğanın bizi 

uyarmasına kulak asmamız gerekiyor. Gelecekte Akkuyu'da nükleer bir kazada 

yayılan radyasyonu biz de Rus halkı gibi yabancı ülkelerden mi öğreneceğiz? Ya da 

yayılan radyasyon sonrasında yok olan doğa ve insanımızla ilgili olarak iktidarın 

"Nükleerin fıtratında bu var." sözlerini mi duyacağız? Yahut bir yetkilinin, ölen 

insanlarımızla ilgili "Canım, onlar da maske taksalardı." aymazlığıyla mı 

karşılaşacağız? Ya da en beteri, bir bakanın çıkıp "Biz her şeyi tam yaptık, bu 

nükleer patlama dış güçlerin, FETÖ'nün işi." açıklamasıyla sorumluluktan 

kurtulmasını mı izleyeceğiz? 

 Teşekkür ederim. 

 


